

344. 道府縣貯蓄銀行貯蓄預金及預金者職業別並預金利率 明治四十四年

Table with columns for Prefecture (道府縣), Precedent (預高), Residual (年末殘高), and Occupational Categories (農, 商, 工, 雜). It includes sub-sections for Honshu (本州), Shikoku (四國), and Kyushu (九州).

345. 貯蓄銀行貸付金(定期貸付金、當座預金貸越)貸付金抵當別年末殘高、割引手形及荷爲換手形 自明治三十二年同四十五年大正元年

Table showing loan disbursement (貸付金) by year (年次) and collateral type (貸付金抵當別). It includes sub-sections for Honshu (本州), Shikoku (四國), and Kyushu (九州).

346. 道府縣貯蓄銀行貸付金及貸付金年末殘高抵當別 明治四十四年

Table showing loan disbursement (貸付金) by prefecture (道府縣) and collateral type (貸付金抵當別). It includes sub-sections for Honshu (本州), Shikoku (四國), and Kyushu (九州).

346. 道府縣貯蓄銀行貸付金及年末

Table showing loan disbursements and year-end balances for prefectural savings banks. Columns include prefecture names, loan disbursement (loan amount, year-end balance), and assets (movable, immovable, credit).

347. 全國貯蓄銀行諸手形(割引手形、荷爲換手形、送金手形、代金取立手形)

Table showing various types of promissory notes (discount, exchange, remittance, and cash payment) for national savings banks from 1900 to 1925.

348. 道府縣貯蓄銀行諸手形(割引手形、荷爲換手形、送金手形、代金取立手形)

Table showing various types of promissory notes for prefectural savings banks, categorized by region (e.g., Kanto, Tohoku, etc.) and year.

残高抵當別 明治四十四年 續

Table showing year-end balances by collateral type (movable, immovable, credit) for prefectural savings banks in 1911.

金手形、代金取立手形) 自明治三十二年至同四十五年大正元年

Table showing cash promissory notes and cash payment notes from 1900 to 1925, including sub-categories like remittance and exchange.

手形、送金手形、代金取立手形) 明治四十四年

Table showing promissory notes, remittance notes, and cash payment notes for 1911, including a ranking of prefectures.